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Redactioneel

Lieve veefokkers, 

Helaas hebben jullie hier alweer de 
laatste koeieletters in handen. 
Wij van de redactiecommissie zullen 
net als het huidige bestuur ons werk 
doorgeven aan een nieuwe speciaal 
voor jullie samengestelde kudde.
Er zijn weer genoeg activiteiten en 
lezingen geweest de afgelopen tijd, 
waaronder natuurlijk het mooie sym-
posium over klauwgezondheid bij 
melkvee, wat weer erg leerzaam was. 
Met aan het eind van de avond de 
veiling van alle mooie kunstwerken 
die gemaakt zijn door de Expositie-
commissie. Verder kunnen jullie lezen 
over het klauwbekapweekend, het 
eerstejaars rundveebeoordelen, en 
de	 excursie	 naar	 de	 Varkenshoff.	 Er	
zit natuurlijk ook weer een nieuwe 

Jannie, janna en de kinderen in, Bas 
Knoef verteld over boerenbloed, een 
onderonsje met Sakoentla Soeklal en 
in Internationaal lezen we hoe Elise 
de Jong haar kennis uitbreid over de 
veehouderij in Nieuw Zeeland.
Als klap op de vuurpijl natuurlijk nog 
een voorstelrondje van het nieuwe 
bestuur, dus blader snel verder!
En aangezien de dagen weer korter 
worden, de temperatuur naar bened-
en zakt, we de winterjassen alvast 
maar eens op zouden moeten zoeken 
zijn jullie van harte welkom om even 
op te warmen in de gezellige veefok-
kerskamer.

Groetjes, 

Mirjan postema
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Voorzitterswoord

Beste Veefokkertjes,

Het nieuwe jaar is weer van start en 
dat betekent dat er weer een groep 
nieuwe kuikens is opgezet. Ze begin-
nen de weg naar het water en voer te 
vinden en zijn druk bezig zich te nest-
elen op onze mooie faculteit. Bij deze 
wil ik dan ook al deze nieuwe leden 
van harte welkom heten. En ik hoop 
dat jullie zullen genieten van jullie 
eerste Koeieletters.

Na een periode van rust is het echte 
leven weer begonnen. Het is weer 
gezellig druk in de kamer, het ac-
tiviteitenbord is weer gevuld en de 
eerste activiteiten zijn achter de rug. 
Maar dit betekent natuurlijk ook dat 
de herfst weer in aantocht is en het 
klimaat in de kamer vaak weer aan-
genamer is dan buiten. Er kan dus 
weer	 naar	 hartenlust	 koffie,	 thee	 of	
een biertje gedronken worden en alle 

verhalen van de dag kunnen weer 
volledig uitgeplozen worden zonder 
hittestress op te lopen.  

Dat het jaar weer begonnen is, betek-
ent ook dat voor ons bestuur, op het 
moment van lezen, het bestuursjaar 
er op zit en er weer zes enthousiaste 
anderen op onze plek zitten. Wij gaan 
er vanuit dat zij jullie het komende 
jaar weer mee zullen nemen op veel 
leuke excursies en van alles bij zullen 
brengen. Ik wens jullie veel leesplezi-
er bij het terugkijken op onze laatste 
activiteiten en veel plezier bij alles 
wat komen gaat.

Met VEEterinaire groet,

Koen de Kloet

E.T. Voorzitter der Veterinaire Vee 
Fokkers Club “De Uithof”
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Dierennieuws

De afgelopen periode hebben onze 
diertjes het weer erg druk gehad met 
de vereniging promoten. Ten eerste 
heeft Leentjes Yvon natuurlijk op de 
introductie haar fotogenieke kant 
laten zien en weer gezorgd voor een 
heleboel enthousiaste nieuwkomers. 
De dag was lang maar ze heeft zich 
goed gedragen en zelf haar eerste 
beetje vrijheid in de wei afgedwon-
gen.

Niet veel langer na de introductie 
hebben onze zwartbles schaapjes 
hun charmes laten zien op de Ma-
liebaandag van het D.S.K. Lustrum. 
De dames trokken iedereen die langs 
kwam toch wel even naar zich toe 
voor een aai en om hun schoonheid 
te bewonderen ondanks het feit dat 
het weer typisch herfstweer was. Dit 
betekent ook dat de dagen weer ko-
rter worden en dus is het dekseizoen 
in volle gang. We hebben weer een 
nieuwe dekram en deze zal dus zeer 
binnenkort de jaarling zwartblessen 
gaan dekken. Wij hopen natuurli-
jk dat hier in het voorjaar weer een 

groep mooie zwartblesjes uit voort  
zal komen.
Onze zeugjes zijn ook toe aan hun 
eerste dekking en zullen dus als het 
fokdoel goed geformuleerd is, gedekt 
gaan worden. Het opstellen van dit 
fokdoel ging helaas niet zo makkelijk 
en heeft daardoor dus even op zich 
laten wachten. De zeugjes houden 
van aandacht, dus als je in de buurt 
bent, ga gerust even kijken in het 
strohok. Janna, Jannie en Marleen zijn 
met hun vlekken en zeer mooie be-
spiering niet te missen tussen de rest.
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Aftreedrede
Geachte honorairleden,
Geachte medebestuursleden,
Geachte f.t. bestuursleden,
Geachte leden,
Beste Veefokkers.

364 dagen geleden stond ik hier ook voor 
jullie. Toen trots om ons nieuwe bestuur aan 
jullie voor te stellen. Nu trots op wat we dit 
jaar allemaal hebben ondernomen en geor-
ganiseerd. Het was een mooi, leuk, leer-
zaam en soms ook zwaar jaar. We hebben 
veel bereikt en hopen dat jullie net zo van 
ons hebben genoten als wij van jullie. He-
laas voor ons is er nu een einde gekomen 
aan ons bestuursjaar “Overkoepelend”. Wij 
zullen het stokje overdragen aan de zes 
enthousiaste Veefokkers die hier voor mij 
zitten. 

Het afgelopen jaar is er veel gebeurt, er zijn 
erg veel mooie excursies en lezingen gewe-
est en de beurs en het symposium waren 
een groot succes. Een van de eerste lezin-
gen door ons georganiseerd was ook me-
teen de drukste van dit jaar met zo’n 120 
man op de lezing over fosfaatrechten.  Een 
terugblik op alle activiteiten van dit jaar 
heeft Nick als secretaris jullie net al getoond 
en ik hoop dat jullie ervan hebben genoten 
en leuke herinneringen op hebben gehaald.

Wat activiteiten betreft was het een vrucht-
baar jaar, dit kwam ook bij de veestapel 
goed naar voren. We zijn dit jaar een stuk 
dichter bij de fokdoelen gekomen. Bij de 
varkens zijn er zuivere pietrains geboren, 
Mohna’s Leentje heeft een mooi roodbont 
Groninger blaarkop vaarskalf op de wereld 
gezet, en er zijn 4 zeer mooie zwartbles 
ooilammeren geboren. Het is aan het vol-
gende bestuur om verder te gaan met de 
zwartblessen, te beslissen of er nog een 
generatie blaarkoppen gefokt gaat worden 
en met de varkens aan het nieuwe fokdoel 
te beginnen.

Ons jaar heeft niet alleen positieve punten 
maar heeft ook momenten gekend waarbij 
wij de koppen bij elkaar hebben moeten 
steken. Gelukkig waren het meestal geen 
grote problemen en hebben wij er altijd 
een goede oplossing voor kunnen vinden. 
Zo blijkt ook dat als je alles netjes aanvraa-
gt er toch een stuk meer mogelijk is met 
gebouwbeheer dan je denkt. Wij hopen dat 
de sprinklers in het paardenzaaltje er snel 
komen zodat we daar binnenkort de potstal 
weer een keer goed op kunnen strooien.

Wij hebben het afgelopen jaar hard gewerkt 
om de doelen die wij ons hebben gesteld 
te behalen. Zo hebben wij het nieuwbou-
wplan voor het Androclus samen met de 
andere verenigingen herschreven en zal het 
paardenzaaltje nog een aantal jaren blijven 
staan, Op de LSCV heeft het team van de 
veefokkers goed gepresteerd, hebben we 
op de maliebaandag de burger wat wijzer 
gemaakt en stond daarnaast de veterinaire 
agenda vol met leuke en veefokkerwaardi-
ge activiteiten.

Dit alles was niet gelukt zonder de 5 top-
pers hier links van mij, voor jullie rechts. 
Door hen is het afgelopen jaar gevormd tot 
wat het was. Doordat iedereen netjes zijn 
taken uitvoerde heb ik als voorzitter hier 
niet veel bovenop hoeven zitten en verliep-
en de activiteiten soepel. Ik wil hen dan ook 
bij deze alvast bedanken voor al hun inzet 
en het afgelopen jaar. Daarnaast wil ik het 
nieuwe bestuur alle succes en veel plezier 
wensen voor het komende jaar. En als be-
langrijkste jullie allen bedanken voor het 
enthousiasme, de inzet, de gekkigheid en 
de gezelligheid die de vereniging maakt tot 
wat hij is.



Een goed presterende veestapel is de basis. Het is je bron van 
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Op woensdag 20 september vond het 
jaarlijkse symposium plaats. Dit keer met 
het thema ‘klauwgezondheid bij melkvee’. 
De symposiumcommissie heeft goed haar 
best gedaan om alle kanten van dit the-
ma te belichten door in te gaan op jong-
vee, voeding, huisvesting, economie en de 
praktijk. Met behulp van een ontzettende 
leuke hulpcommissie en een enthousiast 
hulpteam beloofde de dag een succes te 
worden. 

De dagvoorzitter, Jan Lievaart, is een man 
met veel kennis en ervaring. Ook op het ge-
bied van klauwgezondheid wist hij het een 
en ander te vertellen tijdens zijn introductie. 
Klauwgezondheid is namelijk een onderg-
eschoven kindje. Gelukkig gaat de boer 
dit steeds belangrijker vinden en wordt er 
meer geïnvesteerd in de klauwgezondheid. 
Redenen hiervoor zijn natuurlijk het beha-
len van een hogere melkproductie, maar er 
komt ook een maatschappelijk stukje bij ki-
jken; de burger ziet de kreupele koe nameli-
jk ook in de wei lopen. 

Vervolgens kwam dr. Menno Holzhauer, 
werkzaam bij GD Deventer, aan het woord. 
Hij wist het een en ander te vertellen over 
klauwaandoeningen in het algemeen en bij 
jongvee. De nodige aandoeningen, voor de 

meeste veefokkers bekende, werden ons 
om de oren geslingerd; mortellaro, stink-
poot, tussenklauwontsteking, witte lijnen, 
zoolzweren, zoolbloedingen, tylomen en 
teennecrose. Hij maakt zijn verhaal com-
pleet door in te gaan op de oorzaken, be-
handelingen, preventie en prevalentie  bij 
jongvee van al deze aandoeningen.

Als derde sprak Martin Keuper, technisch 
specialist melkvee bij ForFarmers, over het 
effect	 van	 voeding	 op	 de	 klauwen.	 Pens-
verzuring, hittestress, voer selectie, slecht 
geconserveerd voer, allemaal hebben ze 
effect	op	de	weerstand	en	dus	ook	op	de	
klauwgezondheid.	Ook	de	BCS	heeft	effect	
op de klauwen, vermagering leidt namelijk 
tot een dunner vetkussen. Dit vetkussen is 
een soort schokdemper. Als deze niet goed 
werkt, krijgt de koe natuurlijk last van bot 
beschadigingen. 

Na	 de	 pauze	 met	 een	 lekker	 bakje	 koffie	
(of thee), was drs. Nico Vreeburg aan het 
woord. Nico is werkzaam bij Vetvice waar 
zijn werkzaamheden vooral bestaan uit 
training/consultancy op het gebied van 
stalontwerp en management. Nico vertelde 
over hoe de huisvesting van invloed is op 
de klauwproblemen. Door zoveel mogelijk 
te kijken naar de natuurlijke omgeving en 

Symposium 
klauwgezondheid bij melkvee 
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natuurlijk gedrag van de koe (zachte on-
dergrond) en dit toe te passen in de stal, 
kan je al heel veel problemen voorkomen. 
Als	 een	 koe	 een	 fijn	 ‘bed’	 heeft,	 gaat	 ze	
sneller, vaker en langer liggen. Dit is voor 
de klauwen natuurlijk veel beter (mind-
er belasting). Daarnaast vertelde hij hoe je 
(een deel van) de oorzaken van klauwprob-
lemen op kunt sporen. Simpelweg door te 
kijken wat de dagelijkse gang van zaken is, 
hoe vaak wordt het voer aangeschoven, hoe 
lang staan de koeien te wachten voor het 
melken. Maar ook te kijken naar de maten 
van ligboxen, breedtes van doorsteken, lo-
caties van drinkbakken en ga zo maar door. 
Al met al een ontzettend interessant en 
praktijkgericht verhaal.

Dr. Mariska van der Voort vertelde over 
het economische aspect van klauwgezond-
heid. Natuurlijk ontzettend belangrijk, maar 
voor sommigen blijft het toch taaie kost. 
Toch kon Mariska de aandacht van de zaal 
er	 goed	 bij	 houden.	 De	 nodige	 grafieken,	
tabellen, berekeningen en diagrammen 
kwamen voorbij. Conclusie van het verhaal 
was dat klauwproblemen natuurlijk altijd 
geld kosten. Er is een handige rekentool 
beschikbaar (www.bec.wur.nl), waarin je de 
kosten van preventie kunt afwegen tegen 
verminderde faalkosten (kosten die je hebt 

als gevolg van het ziek zijn van het dier).

Na	 het	 welkbekende	 stampotbuffet,	 wat	
overigens heerlijk heeft gesmaakt, was de 
laatste spreker, Drs. Marcel Drint, aan het 
woord. Hij is werkzaam bij DAP Nijkerk-Wel-
lensiek en mede oprichter van het Neder-
lands Klauw Gezonheids Centrum (NKGC). 
Marcel is 2 dagen per week werkzaam op het 
gebied van klauwgezondheid, een man met 
veel ervaring op dat gebied dus. Dat was in 
zijn verhaal ook goed te merken, want wat 
kon deze man ontzettend leuk, boeiend en 
enthousiast vertellen. We hebben de nodige 
foto’s van tylomen, witte lijnen en klauwam-
putaties voorbij zien komen. Daarnaast ook 
veel praktische info, ontzettend handig. Bij 
het NKGC hebben ze ook regelmatig stagi-
aires mee, dus ik zou zeggen, sla je slag!

Na al deze interessante lezingen was het 
tijd voor de borrel en expositie. Het was een 
zeer geslaagde dag, een pluim voor de sym-
poco!

Anna Tjitske Wienia
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Veiling

Afgelopen september was het weer zover, 
het jaarlijkse symposium van de veefok-
kers. Toch zal hierover al genoeg verteld 
zijn gok ik zo, vandaar dat ik maar skip 
naar de borrel en de veiling van de 23 
stuk voor stuk mooie schilderijen. Je bent 
dan nog aan het nagenieten van het sym-
posium en aan het genieten van een le-
kker pilsje en bij je zelf denk je, nee, ik 
ga niet meebieden. Maarja, toen kwam 
Blikvanger, 380….390…..400!!! Nadat veil-
ingmeesteres Yvon Jaspers kort met het 
hamertje zwaaide en op ‘t tafeltje sloeg 
was dit uiteindelijk het bedrag wat we 
betaalden voor Blikvanger, het schilderij 
van de mooie blaarkop. Het beste kan ik 
het nog wel omschrijven als een adren-
alinekick,  wanneer je weer eens je hand 
opsteekt om een bod uit te brengen. Je 
gaat nog meer zweten, je hartslag gaat 
weer een stukje omhoog en ieder keer 
denk je dan; is ie nu voor mij? Maar nee, 
meestal is er ergens anders in de zaal nog 
wel een verdwaald vingertje wat vluchtig 
omhoog gaat om nog meer te bieden. Al 
snel ben je over je maximale bedrag heen, 
wat je oorspronkelijk wilde betalen. Toch 
barst nog iedere keer als je overboden 

bent die innerlijke strijd los om nog meer 
te bieden. Dat engeltje en duiveltje op je 
schouder	zijn	aan	een	flinke	strijd	bezig.	Je	
weet dat je het eigenlijk niet moet doen, 
maarja, na een paar bier in de mik kijk je 
al gauw niet meer op een paar tientjes. 
Vervolgens steek je toch nog maar één 
keer je hand op. Al worden die één keer er 
al snel 5 of 6. Uiteindelijk win je dan en zie 
je al snel de hele zaal met grote ogen naar 
je kijken; deed hij dat nou echt!? Ja, dat 
deed hij echt. Gelukkig gaat het geld naar 
een prachtig goed doel, het Roodbonte 
Friesvee. We zijn er dan ook van overtuigd 
dat de in totaal €2.222 opgehaalde euro’s 
goed besteed gaan worden en we kijken 
nu al uit naar de volgende veiling! 

Hajje! 

Eric Linssen
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2 oktober

Maandag 2 oktober zijn we met 
18	 man	 naar	 de	 Varkenshoff	 in	 Le-
melerveld geweest. Dit is een vark-
ensbedrijf waar de varkens in een 
natuurlijke omgeving leven. Alle 
groepen, van pasgeboren big tot 
slachtrijpe varkens, leven onder één 
dak. Na een lange tocht werden we 
vriendelijk onthaald door één van 
de eigenaren, Annemarie. Aan de 
voorkant van de stal hebben ze een 
prachtige ontvangstruimte waar-
van een wand bijna helemaal van 
glas is. Zo hadden we een mooi uit-
zicht op de varkens tijdens de uitleg 
die we kregen over het bedrijf. Erna 
konden we de loopbrug op om in de 
stal te kunnen kijken. En ja, ze had-

den zelfs roze overalls. Het was te 
merken dat ze hier erg betrokken 
zijn bij het welzijn van de dieren. Ze 
proberen een natuurlijke omgeving 
na te bootsen door ze stro te geven 
om in te wroeten, planten en kruiden 
verbouwen in de stal, en vooral een 
hele lichte stal door een dak dat veel 
zonlicht door laat. Ook laten ze het 
voer vallen boven de hokken zodat 
de varkens moeten wroeten naar het 
voer. Het was interessant om een heel 
andere soort varkensstal te zien dan 
de reguliere stallen.

Kimberly Jongerman

Excursie Varkenshoff

Anne-miek en Bas
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Donderdagavond 21 september was 
het eindelijk zo ver; het eerstejaars 
rundvee-beoordelen! Onder het gen-
ot	van	een	kop	koffie	leerde	inspect-
eur Hilco Eikelenboom, werkzaam bij 
de	CRV,	ons	de	fijne	kneepjes	van	het	
vak kennen. Aan de hand van twee 
‘voorbeeld koeien’ legde hij uit wat 
de kenmerken van een goed exterieur 
zijn en hoe deze worden beoordeeld. 
Enkele kenmerken waar bij het RVB 
op gelet worden zijn de kruisligging, 
openheid en uieraanhechting. 

Na de uitleg mochten we zelf aan de 
slag; De commissie had 4 prachtig 
mooie koeien klaargezet, die wij 

mochten beoordelen op gebied van 
frame, type, uier en beenwerk. Het 
was de bedoeling om de koeien voor 
de vier onderdelen in een top vier te 
plaatsen. Na enige tijd brainstormen 
vertelde Hilco Eikelenboom hoe zijn 
top vier eruit zag en hiermee kon je 
dus vergelijken of je talent had om in-
specteur te worden of dat je toch nog 
even door moet studeren…

Na de leerzame en gezellige avond 
op de tolakker werd de party voort-
gezet in het Andro met de Rendac 
Boys! 

Anne Vergeer

Eerstejaars RVB
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Product en bestelinformatie: 
NML health B.V., Weesp | Tel: 0294 455 666 | Fax: 0294 - 430830

THE NATURAL POWER OF HONEY

Zalf met honing, essentiële oliën 

en cardiospermumextract

• Vertrouwd product, wetenschappelijk onderbouwd

• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend

• Indien nodig afdekken met een wondgaasje

• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g
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Boerenbloed

Hallo allemaal, ik ben Bas Knoef. 
Eerstejaars student diergeneeskunde 
aan universiteit Utrecht.

Ik ben geboren en opgegroeid op 
ons familiebedrijf te Geesteren, ik ben 
de 5e van 6 kinderen, ik heb  4 broers 
en een zusje. Ons bedrijf is opgericht 
door mijn vader zijn vader, die eerst 
als melkventer werkte. Hij begon 
met 8 hectare grond, 8 koeien in een 
grupstal en een behoorlijke hypoth-
eek van de bank. Het  bedrijf is in de 
loop	 der	 jaren	 flink	 gegroeid,	 door	
onder andere een melkstal (eerst 2x2 
open tandem nu 2x4) en een bijbe-
horende ligboxenstal bij te bouwen. 
De oude grupstal is omgebouwd tot 
een varkensstal voor vleesvarkens. In 
2003 is er een stuk bij de ligboxenstal 
aangebouwd waardoor er meer koe-
ien konden worden gehouden. In 
2015 hebben wij  een bedrijf bij ons 
in de buurt overgenomen omdat mijn 
oudste broer klaar was met zijn studie 
aan de has in Dronten.  

Het afkalven gebeurt bij ons het liefst 
in een kleine wei naast het huis om-
dat het daar schoon is en de koe een 
beetje tot rust kan komen. De pas-
geboren kalfjes gaan eerst in een 
eenling box, en de stiertjes soms in 
een iglo. Als ze een paar weken ouder 
zijn gaan de vaarskalfjes in een grot-
er stro-hok met drinkautomaat. Per 
jaar worden van de beste koeien on-
geveer 25 stieren aangehouden om 
als dekstier te verkopen.  De rest van 
de stiertjes worden verkocht aan een 

mestbedrijf. Er zijn wel eens stieren 
verkocht aan de KI. 

Onze koeien worden gevoerd door 
de loonwerker met een voermeng-
wagen. Dit doen wij met name omdat 
het een betere kwaliteit voer levert. 
Het inkuilen wordt ook door de loon-
werker gedaan omdat wij er de ma-
chines en het personeel niet voor 
hebben. Wij hebben ook vaak stage-
lopers bij ons op het bedrijf van AOC 
Almelo, een student van de HAS en 
ook soms een stagiair uit het buiten-
land. Dit is mooi omdat dit ervoor 
zorgt dat je mensen iets kunt leren en 
je kunt ook banden vormen met de 
stagiaires. 

Op ons bedrijf fokken we heel erg 
op duurzaamheid en levensproduc-
tie. Verder is een gedeelte van de 
visie dat een koe wel hele goede ge-
nen kan hebben, maar hij moet het 
ook kunnen uiten en heeft dus ook 
een optimale leefomgeving nodig. 
Dit proberen wij te realiseren door 
bijvoorbeeld diepstrooiselboxen ge-
vuld met paardenmest en krullen. 
Verder laten wij de koeien zo vaak 
en veel mogelijk buitenlopen, dus als 
het weer het toelaat. dit gaat relatief 
makkelijk omdat wij veel hectare gras 
om de stal hebben. Wij hebben ook 
veel hectare veengrond waar voor-
namelijk jongvee op loopt.

Onze visie werpt zijn vruchten wel 
zeker af, zo hebben wij met ons 
bedrijf al 64 koeien gehad met meer 
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Boerenbloed

dan 100.000 kg melk, 20 koeien met 
10.000 kg vet en eiwit en ook de 
eerste koe in Nederland met 200.000 
kg melk op de naam.  

Ons bedrijf is werk en hobby gecom-
bineerd, het is veel en zwaar maar het 
is wel mooi werk en zonder onze bo-
erderij was het allemaal ook maar zo 
saai. Het mooiste aan een familieb-
edrijf vind ik dat je ondanks het vele 
werk wel een beetje lol kunt hebben 
met elkaar en dat het niet allemaal 
serieus hoeft te zijn, bovendien vind 
ik dat ik in een hele mooie omgeving 

ben opgegroeid, de liefde voor dier-
en en vee is van jongs af aan al bij mij 
aanwezig, en daar ben ik heel dank-
baar voor.

Als er nog vragen zijn stel ze gerust, 
je kunt me vaker wel dan niet in het 
veefokkers-hok vinden

Bas Knoef
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Naam: Sakoentla Soekhlal

Leeftijd: 65

Opgegroeid:  Suriname

Nu woonachtig: Nieuwegein 

Hoe bent u bij de faculteit tere-
cht gekomen?

Nu ben ik werkzaam bij de recep-
tie van het departement LH, maar 
in 1976 ben ik via een uitzendbu-
reau bij de faculteit terecht ge-
komen. Zodoende op de afdeling 
KI begonnen, hier deed ik de ad-
ministratie en hielp ik mee sperma 
invriezen. Het was wel wennen in 
het begin hoor, maar ik zou niet 
meer terug willen naar Suriname. 
In Suriname is de mentaliteit heel 
anders, het zijn warme families, 
maar het is niet te vergelijken met 
Nederland. Ik ben opgegroeid in 
een grote familie met 10 kinderen, 
mijn ouders hadden een mesterij 
met 25 koeien en we teelden ook 
bonen, tomaten en kool. Hier heb 
ik altijd geholpen, dat was hard 
werken.  Geen een van mijn bro-
ers of zussen is in de voetsporen 
van mijn vader getreden, een van 
mijn broers houdt toezicht op het 
bedrijf, maar heeft zelf een andere 
baan. 

Op de faculteit heb ik ook veel ge-
leerd qua mentaliteit; respect voor 
elkaar hebben en tonen

Onderonsje met
Sakoentla Soekhlal
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Wat vind u het leukste aan uw 
werk?

Het leukste vind ik het vele con-
tact wat ik heb met de mensen; 
dierenartsen die van buitenaf bel-
len en studenten die aan de bal-
ie komen bij de receptie. Ook de 
betrokkenheid van de veefokkers 
en leden van de andere studieve-
renigingen is leuk.

Wat doet u graag in uw vrije 
tijd?

Ik	 fiets	 en	 wandel	 graag,	 elke	
werkdag	 pak	 ik	 de	 fiets	 naar	 de	
faculteit en ’s avonds loop ik een  
uurtje. Ook vind ik het lekker om 
in de tuin te werken met m’n kat 
Dobby om me heen. Buiten zijn 
doet me erg goed, wat ik minder 
leuk vind is winkelen. 

Op vrijdag doe ik vrijwilligerswerk, 
daarbij doe ik boodschappen voor 
ouderen en drink is een kopje kof-
fie	 met	 ze,	 dit	 is	 heel	 dankbaar	
werk.

Wat is het leukste wat u heeft 
meegemaakt op de faculteit?

Ik heb zo’n 15 jaar terug ook nog 
bij de buitenpraktijk gewerkt, dat 
was het allerleukst. Het was er al-
tijd druk en gezellig. Ik werkte veel 
met Dick Scholten, Herman Jonk-
er en Maarten Pieterse en er was 
veel contact met veehouders en 
dierenartsen. Ik vond het geweld-
ig als een boer met zijn drachtige 
schaap naar de praktijk kwam 
voor een verlossing en vervolgens 
met gezonde lammeren de prak-
tijk verliet. Dat mis ik wel, dat er 
geen dieren meer over de vloer 
komen. 

Wat zou u graag nog eens wil-
len doen?

Mijn zoon Rawien studeert jour-
nalistiek in Tilburg en heeft het 
momenteel erg druk, ik zou graag 
nog is een leuke tijd met hem 
doorbrengen. Ook wil ik graag 
samen oud worden met mijn zoon 
en broers en zussen
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Het weekend van 16 en 17 september 
zijn we met een groepje van 8 dames en 
2 heren op weg gegaan naar Nijmegen, 
naar het melkveebedrijf van de ouders 
van Kim Hopman in Wijchen. De be-
doeling was om al vroeg te vertrekken, 
maar doordat sommige mensen een 
zwaar feestje hadden gehad die nacht 
ervoor liepen we wat vertraging op, die 
Janna gelukkig al had ingecalculeerd na 
haar ervaringen van vorig jaar :P We re-
den langs de ULP en haalden de klauw-
bekapboxen op. Met een gangetje van 
90 kwamen we een uur later aan om 
10 uur op het melkveebedrijf. Ook Bart 
was aangekomen om ons deze dag te 
assisteren en uitleg te geven over het 
bekappen.

We werden goed ontvangen door Kim 
haar ouders. Alvorens te beginnen 
dronken we natuurlijk eerst een bakje 
koffie.	Daarna	gingen	we	aan	de	slag!	
Op deze locatie van het bedrijf liepen 
45 melkkoeien, waar we enthousiast 
mee begonnen. We deden omstebeurt 
een achter- of een voorpoot, waarna 
Bart de klauwen even nakeek. Af en toe 
kwam er Mortellaro voorbij, geregeld 
witte lijn defecten en een enkele koe 
met een zoolzweer. Tussen de middag 
aten we een lunch met door de boer 
gemaakte boter, kaas, fruitkarnemelk 
en chocolademelk van eigen melk, die 
zij zelf ook in een winkel aan de boerd-
erij verkochten. Na de lunch gingen we 
vol goede moed verder!

De veehouder had daarnaast ook nog 
wat paardenstallingen. Toevallig werd 
er ’s avonds een BBQ gehouden in de 
schuur voor alle paardenmensen, waar 
we na het bekappen ook aan mochten 

sluiten. Toen het ’s avonds wat kouder 
werd zochten we de warme keuken en 
de theepot op. Iedereen had zijn/haar 
lampje wel uit, dus we besloten niet 
meer naar de kermis in Wijchen te gaan 
maar thuis te blijven en het ‘Boer zoe-
kt vrouw’ spel te spelen. De vader van 
Kim, die inmiddels al wat biertjes op 
had vond ons maar kalm en trommelde 
wat	 sterke	 drankflessen	 uit	 de	 kelder.	
Het werd een gezellige avond.

De volgende dag stonden we weer 
vroeg op. Om half 9 zaten we aan het 
ontbijt, pakten onze spullen in en ver-
trokken om half 10 naar de tweede 
locatie van familie Hopman. In een vrij 
nieuwe stal werden 100 koeien ge-
houden met melkrobots. Allereerst pa-
kten we de droge koeien aan en vervol-
gens deden we een aantal koeien uit 
de melkgevende koppel. Martijn was er 
deze dag om ons te begeleiden tijdens 
het klauwbekappen.

De dagen gingen snel om en voordat 
je het doorhad was het alweer tijd om 
de boxen af te spuiten. We bedankten 
de veehouder en Martijn, en vertrokken 
weer op weg naar de ULP om de boxen 
af te leveren. Het was een erg leerzaam 
weekend! Veel gezien en vooral meer 
handigheid gekregen in het klauw-
bekappen met een gezellige groep om 
je heen. Zeker aan te raden! 

Marieke Kooman

Klauwbekapweekend
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U wilt het beste voor uw dieren. Van veelbelovend kalf tot sterke vaars, 

van sterke vaars tot gezonde koe met een hoge levensproductie en goede 

vruchtbaarheid. ForFarmers heeft voor jongvee, melkvee en droge koeien speciale 

concepten ontwikkeld om de genetische potentie van uw koeien maximaal te 

benutten. Vraag ernaar bij één van onze dealers of melkveespecialisten. 

www.forfarmers.nl





Weet jij van welk veefokkerskoppel deze baby is?
Het antwoord staat ergens in deze koeieletters verstopt. 25
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Gezond zijn en gezond blijven staan voor ons bovenaan. Daarom is 
voor ons diergezondheid meer dan het produceren, verspreiden en 
toedienen van diergeneesmiddelen. Samen met de gebruikers van 
onze producten en diensten willen we werken aan de ontwikkeling 
van kennis, kunde en rendement voor de toekomst. 2017 staat voor 
Boehringer Ingelheim in het teken van uitbreiding en versterking. 
Kortom; een prachtige uitdaging. Wij vinden het belangrijk om te 
benadrukken dat wij - ondanks de veranderingen die dit teweeg 
brengt - op dezelfde wijze voor u klaar staan als u van ons gewend 
bent. Zo hebben wij u in de toekomst nog meer te bieden.

Van boven naar beneden, links: Sonja Broekman, Tomas Sloot, Ingrid van de Pas, Silvia Dol, Cindy Schoonhoven, 
Ferry ten Brinke, Wim Hondelink, Pieter Wiedijk, Monique Driesse, Ruben Tolboom, Ernst Jan Grootenhuis, 
Arjon Velthoen, Harmannus Harkema. Van links naar rechts: Harm Voets, Marielle Melchior, Mark de Vries, 
Martijn Steenaert, Rutger Jansen, Anita Adams, Ludwig ten Broeke, Sander Bouwman, Diana de Rooij, Nico 
Wertenbroek, Mylène Handgraaf. Van boven naar beneden, rechts: Don de Reus, Marcella Kars, Sabine de 
Bekker, Bart van Polanen Petel, Anneke van der Velde, Tom Peters, Hanneke Baart, Jeroen van der Meer, Gerald 
van den Top, Caroline Boverhoff, Aat Niehot, Norah Edery, Douwe de Boer. Ondersteboven: Marion Kalisvaart.

Boehringer Ingelheim bv
vetmedica.nl@boehringer-ingelheim.com

telefoon: +31 (0)72 566 24 11

OOK IN 
2017 STAAN 

WE VIERKANT 
ACHTER U!
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Internationaal

Toen na het halen van mijn bachelor, 
het serieuze-masterstudent-zijn wel 
heel dichtbij leek te komen, besloot ik 
om zes maanden op reis te gaan. Met 
als doel wat van de Nieuw Zeelandse 
veehouderijsector te leren, mee te 
lopen met dierenartsen en mijn ston-
ecoal-English wat te verbeteren, ver-
trokken ik en mijn backpack voor een 
vliegreis van zo’n 35 uur naar Nieuw 
Zeeland. Uiteindelijk besloot ik langer 
te blijven en ben ik bijna negen maand 
weggeweest. 

Eerst heb ik ongeveer 3.5 maand in  
Makikihi gewerkt. Dit bedrijf was onder-
deel van de Van Leeuwen Group, een 
dairy group met in totaal zo’n 15.000 
koeien. Het bedrijf in Makikihi was 
geen typisch Nieuw-Zeelands bedrijf. 
Dit was een stal met circa 1.400 koeien, 
die opgedeeld in acht groepen door 
24 De Laval robots gemolken werden. 
Zo’n stal is natuurlijk enorm, maar je 
raakt echt snel gewend aan de grootte 
en dat het gewoon een paar minuten 
duurt, voordat je aan de andere kant 
van de stal bent.

Omdat ik ook nog graag op een con-
ventioneel bedrijf wilde werken, heb 
ik vervolgens drie maand tijdens het 
afkalfseizoen op Hill Dairy gewerkt. Dit 
was een bedrijf met 800 vaarzen die 
gemolken werden in een 40-stands 
buitenmelker carrousel. De ‘melkers’ 
molken we drie keer in twee dagen en 
de colostrum- en antibiotica-koeien 
eenmaal daags. Jullie kennen waarschi-
jnlijk allemaal wel in theorie de betek-
enis van het woord vaarzen, maar in de 
praktijk bleek dit wat anders te betek-
enen: veel uitgebroken koeien, vaak 
getrapt worden, een hoop blauwe pl-
ekken, maar vooral een hoop geduld 
en doorzettingsvermogen. Als het dan 
tegenzat, omdat je bijvoorbeeld voor 
de honderdste keer getrapt werd of 
weer van de motor afviel in de modder, 
bleek het Nederlands toch nog steeds 
het	fijnst	om	even	je	frustratie	kwijt	te	
kunnen.

In de periode dat ik werkte op het 
tweede bedrijf, werd in de Van Leeuw-
en Group Mycoplasma Bovis gevonden. 
Omdat Nieuw Zeeland één van de vier 
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vrije landen ter wereld was, werd er 
door het Ministry of Primary Industries 
ingegrepen en werd onder andere het 
bedrijf waar ik werkte een ‘restricted 
area’ met daarbij bijbehorende maatre-
gelen rondom hygiëne en beperkingen 
rondom het vervoeren van dieren en 
voertuigen. Het was best indrukwek-
kend en heftig om een ziekte-uitbraak 
mee te maken, vooral omdat nadat ik 
vertrokken was, bleek dat Hill Dairy 
besmet was en dus alle dieren daar 
waarschijnlijk geruimd gaan worden. 

Naast dat Nieuw-Zeeland ontzettend 
veel koeien heeft en een grote veehou-
derijsector, is het ook echt een ontzet-
tend mooi land met heel veel afwis-
selende natuur. Bergen, sneeuw, bos, 
zee, rivieren, meren, vulkanen, tropisch 
strand, alles heeft het. Waarin de Ki-
wi’s zeker niet verschillen van de Ned-
erlanders, is het zuipen. Huisfeestjes, 
poolparty’s of gewoon een avond naar 
de pub stonden meestal garant voor 
een hoop alcohol, smerige shotjes, vele 

potjes beerpong, je huis dat de volgen-
de dag een teringzooi was en sowieso 
voor een zware werkdag de dag erna…  
Maar, op het moment dat je de vol-
gende dag erachter komt, dat je op je 
werk je bikini nog aan hebt, weet je wel 
weer dat je een mooi feestje hebt ge-
had. Omdat je zolang in Nieuw Zeeland 
zat, werd je langzamerhand een soort 
local en bouwde je al echt een beetje 
je eigen leven op. Zo had ik een vaste 
vriendengroep daar, rugbyde ik bij een 
damesteam en werd ik door de barman 
herkend in de pub. Het ver weg zijn 
van je eigen vertrouwde leventje rond 
de Yalelaan, maakte het in je uppie in 
het buitenland zijn ook een hele leuke 
ervaring. Als je de kans hebt om een 
lange tijd weg te gaan, zou ik dat  zeker 
aanraden! 

Elise de Jong
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Dierenarts, en dan?

Het is een behoorlijke shock, als je na 6 
jaar studeren plots je geliefde Utrecht 
moet verlaten en serieuze dingen moet 
ondernemen. Ik begon hartje winter in 
Wommels in het verre Friesland. Niet 
alleen ver weg van vrienden en familie, 
maar ook nog eens met een taal die ik 
niet verstond. En alsof het niet span-
nend genoeg is om koeiendokter te 
spelen, moest ik ook gezelschapsdieren 
spreekuren draaien. 

Erg onwennig, maar het maakt een 
hoop goed dat je eindelijk alleen op 
pad mag. Lekker rondrijden in je vol-
geladen auto (mijn eerste maanden 
een heuse volkswagen polo, maar in-
middels gelukkig ingeruild voor een 
caddy van de zaak) met je gloednieu-
we onthoornbout en glimmende foe-
totoom. Het foute uur van Q-music 
op vol volume en vol zelfvertrouwen 
je eerste bedrijfsbezoekjes doen. Met 
een smile in de auto na een geslaagde 
euthanasie, waarbij je niets in de put 
hebt laten vallen en al het euthasol IV 
zat in plaats van periveneus. De eerste 
keer dat je een bezwete veehouder erg 
bedenkelijk kijkt wanneer je als blonde 
vrouw het erf op komt, maar helemaal 
omslaat als je die slag er zomaar uit 
hebt, zieke koeien die beter worden 
door jouw behandeling, dankbare hu-
isdieren-eigenaren, braunules erin krij-
gen bij uitgedroogde kalfjes (of katten, 
dan heuse vreugdedansjes). Alle eerste 
keren zijn geweldig. En zelfs de eerste 
strontdouche tijdens een verlossing, of 
een kalf dat met alle kracht zijn darmin-
houd in je laars hoest, zijn in het begin 
best grappig. 

En natuurlijk zijn er ook minder leuke 
kanten, zo heb ik de gave om alles van 
kinder- of zorgboerderijen dood te lat-
en gaan onder toeziend oog van kleine 
kinderen of cliënten. En in mijn eerste 
werkweek heeft een veehouder zijn 
been gebroken doordat er een paard 
op viel dat ik zou enten (ik was nog op 
5 meter van het paard terwijl het ge-
beurde dus houd mezelf maar voor dat 
ik er niet echt iets aan kon doen). Ter-
wijl we wachten op de ambulance was 
ik koortsachtig aan het bedenken welke 
pijnstillers ik bij had die voor mensen 
geschikt zouden zijn en werd ik erg 
zenuwachtig van de bloedvlek op zijn 
broek die langzaam groter werd. Maar 
laten we zeggen, zoiets schept toch een 
band. ;) 

Ik heb het ontzettend naar mijn zin met 
top collega’s, leuke veehouders, een 
goede combinatie tussen gezelschaps-
dieren en melkvee en inmiddels een 
fijn	burgerhuis	met	Erik	en	mijn	2	kat-
ten. Naast het werk ben ik 3 dagen in 
de week op het voetbalveld te vinden, 
dat heeft nog niet echt resultaat opge-
leverd maar des te meer gezelligheid! 
En dat betekent niet dat ik Utrecht niet 
mis, ik denk nog vaak met weemoed 
aan de prachtige studententijd, de geur 
van schrale bierkelder en brakke dagen 
in de schoolbanken. Maar daar staat 
dan weer tegenover: ik hoef me nooit 
meer druk te maken over tentamens of 
erger nog; EBCR’s of POP’s te schrijven! 

Susan van Eck
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Are you 
tokking to 

me?

Jannie v/d L: ‘Je moet snuiven en spuiten tege-lijk, dan voel je het het best’ - over haar neu-sspraydrug technieken

Pauline I.:  ‘Een natte 
doos is beter dan een 
droge’
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Jannie v/d L: ‘Je moet snuiven en spuiten tege-lijk, dan voel je het het best’ - over haar neu-sspraydrug technieken
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Hallo veefokkers, ik zal mij even kort 
voorstellen. Ik ben Lenneke Heerts, 22 
jaar en kom uit het pittoreske Oot-
marsum (op z’n Twents gezegd Oat-
möske). Echter ben ik net buiten deze 
mooie stad geboren, namelijk in Oud 
Ootmarsum (Oald Oatmöske). Hier 
ben ik opgegroeid op een woonboerd-
erij zonder bedrijf. Wij hadden wel 20 
schapen voor de lol en daar is denk ik 
ook mijn liefde voor landbouwhuisdier-
en geboren. Toch was ik toen ik vijf jaar 
geleden op de studie Diergeneeskunde 
kwam nog niet zeker van mijn keuze. 
De mooie excursies van de veefokkers 
en het meelopen met mijn dierenarts 
hebben hier echter verandering in ge-
bracht. Daarom mag ik met trots zeg-
gen dat vanaf komende januari, ik ga 
beginnen met de master landbouwhu-
isdieren. Komend jaar zullen jullie mijn 
hoofd nog wel vaker zien verschijnen in 
de Koeieletters aangezien ik de functie 
voorzitter ga bekleden. Ik hoop jullie 
allemaal snel te zien bij al onze activi-

teiten en wees altijd welkom voor een 
bakkie in de veefokkers kamer, zwart of 
geel, mag allebei!

Hallo hallo, ik zal me even kort voors-
tellen. Ik ben Stijn Nieuwenhuis en ben 
21 jaar, ben geboren op 31 augustus 
in Almelooo. Ik woon mijn hele leven 
al in Vriezenveen in het mooie Twente 
en sinds kort ook op de Camebridge-
laan. Na 8 jaar voortgezet onderwijs, 
door een omweg via de HAVO, ben 
ik afgelopen jaar begonnen op deze 
prachtige studie. Ik wilde vroeger alti-
jd al dierenarts worden, maar toen ik 
de HAVO had gehaald heb ik besloten 
om het echt te gaan doen en daarvoor 
mijn VWO eerst te gaan halen. Ik kom 
niet van een boerenbedrijf op enkele 
schapen na, wel ben ik vanaf kinds alti-
jd op de boerderij te vinden voor werk 
of bij vrienden. Verder heb ik nog als 
hobby touwtrekken bij de vereniging in 
Vriezenveen. Ik heb onwijs veel zin om 
dit jaar samen met jullie er een super 

Nieuw bestuur
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jaar van te maken. Ik zal als vice-voor-
zitter zorgen voor een goede bak kof-
fie,	tot	binnenkort	in	de	kamer!

Lieve Veefokkers! Ik ben Ninke-Mai-
ke van de Water, 23 lentes jong en 
ondertussen alweer vierdejaars dier-
geneeskunde. Geboren en getogen 
in het dorpje Arkel, aan de rand van 
het mooiste gebied van Zuid-Holland, 
de Vijfheerenlanden. Hier hebben 
mijn ouders en mijn broer samen een 
melkveebedrijf. We melken ongeveer 
65 holstein koeien. Ook hebben wij nog 
een stuk of 7 KWPN tuigpaarden, 30 
stuks fokooien plus lammetjes, kippen, 
konijnen, katten en een hond. Kortom 
een vrij uit de hand gelopen kinder-
boerderij. Vanaf kleins af aan ben ik 
altijd al tussen de koeien te vinden, zo 
molk ik op mijn 11e al helemaal alleen 
de koeien. Verder vind ik het meedoen 
aan keuringen, het liefst met mijn eigen 
koeien, het allermooiste wat er is. Ech-
ter wist ik op het VWO al vrij vroeg en 

zeker dat ik geen boerin wilde worden 
en koos ik ervoor om voor de mooiste 
studie van Nederland te kiezen: Dierge-
neeskunde. Dit jaar mag ik de functie 
van secretaris op mij nemen. Ik heb on-
wijs veel zin in komend jaar en hopelijk 
vaak tot ziens in de mooiste kamer die 
het Androclus rijk is!

Hallo allemaal! Ik ben Pauline Inberg, 
20 jaar oud en geboren en getogen in 
Denemarken, waar mijn ouders in 1995 
naartoe zijn geëmigreerd. Vanaf jongs 
af aan ben ik al te vinden tussen de dier-
en. Helpen met kalfjes voeren, oefenen 
voor de kalver- en koeienkeuring en de 
hond wat kunstjes bijleren waren dan 
ook dingen die mij toen bezig hielden. 
Ook deel ik samen met mijn moeder de 
passie voor paarden. Nadat ik te groot 
werd voor de pony, ben ik op zelf ge-
fokte paarden gaan rijden, wat ik nog 
steeds heel graag doe als ik thuis ben. 
Dat ik via de decentrale selectie binnen 
ben gekomen op de studie dierge-
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neeskunde was dan ook een droom die 
uitkwam. Ik heb dus ook nog geen en-
kele dag spijt gehad van de keuze om 
in Nederland diergeneeskunde te gaan 
studeren. Toen ik gevraagd werd om 
een jaartje het bestuur van de Veefok-
kers te doen, was de keuze ook niet 
heel moeilijk. Ik zal me dit jaar van mijn 
creatieve kant laten zien en neem de 
taak als Lid-PR op me. Ik heb er ontzet-
tend veel zin in om er een prachtig jaar 
van te maken, en wellicht zien we elkaar 
een keer in de veefokkerskamer! 

Hallo allemaal, mijn naam is Peter van 
der Loos. Ik ben 22 jaar geleden ge-
boren in de polder van het Zuid-Hol-
landse dorpje Abbenbroek. Hier heeft 
mijn vader een boerderij met circa 50 
melkkoeien, waar ik altijd graag mee-
help. Toen ik 6 jaar werd wilde ik kippen 
voor mijn verjaardag hebben, ik kreeg 
toen 5 kippen, dit is later uitgegroeid 
tot een koppel van zo’n 30 kippen. Ik 

vond dit echt prachtig, tot dat we een 
nieuwe hond kregen die heel territo-
riaal was…. Ik wilde vroeger altijd boer 
worden, maar toen het lekker ging 
op de middelbare school ging ik me 
beter oriënteren wat ik eigenlijk met 
mijn diploma wilde gaan doen.  Inmid-
dels loop ik alweer ruim 3 jaar op de 
faculteit rond, waar ik anderhalf jaar 
geleden mijn lieve vriendin heb ont-
moet. Na de bachelor wil ik de master 
Landbouwhuisdieren gaan doen, waar-
bij rundvee mij het meest interesseert. 
Ik vond het erg leuk dat ik gevraagd 
werd om komend jaar bestuur te gaan 
doen, ik heb er ook niet lang over na 
hoeven denken om ‘ja’ te zeggen. De 
functie die ik ga vervullen is die van 
penningmeester, een uitdagende taak 
die ik met veel enthousiasme zal gaan 
uitvoeren. Ik hoop er een geweldig 
jaar van te maken, met mijn gezellige 
bestuursgenoten en natuurlijk met 
onze fantastische leden. Hopelijk tot 
snel in de veefokkerskamer!

Nieuw bestuur
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Hallo allemaal, mijn naam is Max 
Kerckhoffs.	 Ik	 ben	 20	 jaar	 oud	 en	 ge-
boren en getogen in het Zuid-Lim-
burgse dorpje Puth (vlakbij Sittard). 
Momenteel zit ik in het derde jaar van 
de bachelor en hoop deze komend jaar 
af te ronden om eindelijk aan de mas-
ter landbouwhuisdieren te beginnen.  
Vanaf dat ik kon lopen was ik steev-
ast elke zaterdag te vinden op de 
melkveehouderij van mijn opa en 
oma om te helpen. Mede door het 
werken met de koeien en het mee-
lopen met de veearts die hier kwam 
was de keuze voor Diergeneeskunde 
in Utrecht snel gemaakt.  Tegenwoor-

dig kan ik niet meer elke zaterdag 
gaan helpen maar melk ik nog op za-
terdag bij een melkveehouderij met 
60 melkkoeien bij ons in het dorp.  
Komend jaar zal ik de functie van 
vice-penningmeester gaan vervullen. 
Zo zal ik ervoor proberen te zorgen dat 
er genoeg geld via sponsoring binnen 
zal blijven komen voor alle mooie ac-
tiviteiten die de vereniging organiseert. 
Hopelijk kunnen we er 
een mooi jaar van maken!  
Ik heb er zin in! Tot komend jaar!
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Op 28 augustus werden we ontvan-
gen op het melkveebedrijf van fam-
ilie Vernooij te Schalkwijk. Siert-Jan 
Boersma, jongveecoach, zou ons deze 
avond iets vertellen over jongvee op-
fok. De avond begon met een rondle-
iding langs het jongvee op het bedri-
jf. De veerhouder vertelde bij elke 
leeftijdscategorie hoe hij zijn jongvee 
opfokt. Op dit bedrijf worden ook 
de stiertjes opgefokt totdat bekend 
is hoe de genetica is en dan wordt 
besloten waar ze naar toe gaan. Ti-
jdens de rondleiding werd ons niet 
alleen veel geleerd, maar werden we 
ook geëntertaind door het zoontje 
van de veehouder. Hij had een speen-
fles	van	de	kalveren	gepakt,	waar	nog	
een beetje (ranzige) biest in zat, en 
liet ons precies zien hoe de kalver-
en	uit	de	fles	moeten	drinken.	Goed	

voor de weerstand laten we dan maar 
zeggen (haha). Nadat we al het jong-
vee gezien hadden, hebben we ook 
de prachtige koeien nog bekeken. 
Na de rondleiding had Siert-Jan een 
presentatie voor ons die voornamelijk 
ging over het kalf van geboorte tot 
spenen. Naast de aspecten die we al 
geleerd hadden, kwamen er ook wat 
leuke andere dingen aan bod, waar ik 
persoonlijk veel van geleerd heb. Om 
het een beetje praktisch te houden 
hebben we ook nog gerekend aan de 
concentratie melkpoeder in de kun-
stmelk die op dit bedrijf werd gevo-
erd en of de groeipotentie hiermee 
voldoende werd benut. Al met al een 
leerzame en gezellige avond!

Samantha van de Wind
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